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Steve Harvey can’t count the number of impressive women he’s met over the
years—women who can run a business, keep a household with three kids in tiptop
shape, and chair a church group all at the same time. So when it comes to
relationships, why can’t these women figure out what makes men tick? According to
Steve, it’s because they’re asking other women for advice when they should be
going directly to the source. In his indispensable relationship guide Act Like a Lady,
Think Like a Man, now the basis for a major motion picture, Steve lets women inside
the male mindset; introduces concepts such as the ninety-day rule; and reveals the five
questions women should ask a potential partner to determine how serious he is.

Sometimes funny, sometimes direct, but always truthful, Act Like a Lady, Think Like a
Man is a book you must read if you want to understand how men think when it comes
to relationships, intimacy, and love.
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评论

这就是典型的男人按照自己的愿望去塑造女性，女人要做那个等待的对象，男人则控制
主动权。最惹毛我的一章是，让自强独立的女性少一点自强和独立，理解得好那是懂得
撒娇，理解得不好的，莫不要丢了自己的个性。对他人有期待而落空或者自己软弱，都
是不坚强的自怨自艾。放下对他人的期待，做好自己的事儿。

-----------------------------
用词极简单、口语化的一本书。看着不吃力，全是大实话。

-----------------------------
赤裸裸血淋淋

-----------------------------
It is a new angel to look into the relationship between men and women. We've got a
whole bunch of relationship coaching textbooks from all the female writers. This book
did impress me at the beginning but as I kept on reading, the remainder just totally lost
me. Lots of repeating or paraphrasing the same idea over and over again. Also, as a
atheist

-----------------------------
Funny and educated

-----------------------------
写的还是蛮不错的

-----------------------------
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书评

才读完第一节就觉得豁然开朗，也真正明白了分手的原因。男人在没有实现自我价值之
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前是不会认真考虑一段长久的感情，当然我说的是大多数正常又普通的人，他们要在找
准自己在这个社会的位置以及弄清楚自己的所能创造的价值之后才能安心的与自己爱人
进入婚姻。只是年少的时候，双...  

-----------------------------
看标题就知道是一本随手翻翻的playbook，所以抱着先看看别急着评价的心态就好了
。 这本书的行文，跟口述一样，我认为不能算是一本书。
假女权主义者就像任性的假小子，并没有认识到解放女性束缚的同时意味着男性得到解
放，男人和女人一样因为‘lady’或‘manly’而受到束缚。...  
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